
J e g y z ő k ö n y v 
  
  

Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. március 20-án, csütörtökön 
18.00 órakor megtartott testületi ülésén.  

  

5/2014.(III.21.) számú rendelet: A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 3/2014. számú 
rendelet módosítása. 

6/2014.(III.21.) számú rendelet: A 2013. évi költségvetési előirányzat módosítása. 

7/2014.(III.21.) számú rendelet: A hulladékgazdálkodásról szóló 2/2014. (II.14.) számú rendelet 
módosítása. 

8/2014.(III.21.) számú rendelet: A temetőkről és a temetkezésről szóló rendelet elfogadása. 

  
  
  

18/2014. (III.20.) számú határozat: 2013 évi rendőrségi beszámoló elfogadása. 

19/2014. (III.20.) számú határozat: Gyermekvédelmi tevékenység 2013. évi tapasztalatairól szóló 
Veresegyházi Kistérség Esély Szociális Alapellátási Központ 
beszámolójának elfogadása. 

20/2014. (III.20.) számú határozat: 2013. évi szociális beszámoló elfogadása. 

21/2014. (III.20.) számú határozat: 2013. évi gyámhatósági beszámoló elfogadása. 

22/2014. (III.20.) számú határozat: Vácrátót, 1100/4 hrsz-ú terület hasznosításra benyújtott ajánlat 
elfogadása. 

23/2014. (III.20.) számú határozat: Botanikust kert megkeresésével kapcsolatos döntés (norvég alap 
pályázattal kapcsolatos követelés). 

25/2014. (III.20.) számú határozat: Gárdonyi Géza Művelődési Ház Sport- és Szabadidőközpont 
bérleti díjára vonatkozó döntés (C variáció). 

26/2014. (III.20.) számú határozat: Kangoo csoport részére 50 %-os terembérleti kedvezmény 
biztosítása. 

27/2014. (III.20.) számú határozat: Akrobatikus rock & roll csoport részére ingyenes teremhasználat 
engedélyezése. 

28/2014. (III.20.) számú határozat: Pilates csoport részére 50 %-os terembérleti kedvezmény 
biztosítása. 

29/2014. (III.20.) számú határozat: Hip-Hop csoport részére ingyenes teremhasználat engedélyezése. 



30/2014. (III.20.) számú határozat: Parancsőrtiszti Szolgálat részére anyagi támogatás biztosítása. 

31/2014. (III.20.) számú határozat: Községi Óvoda beíratásával kapcsolatos döntés. 

32/2014. (III.20.) számú határozat: Vácrátót, 1100/1, 1100/2, 1100/3 hrsz-ú területek hasznosítására 
pályázat kiírása. 

33/2014. (III.20.) számú határozat: Volt-R 2000 Kft. elektromos hálózat felújítására (konyha 
épületében) benyújtott ajánlatának elfogadása.  

34/2014. (III.20.) számú határozat: Jótékonysági koncert anyagi támogatása. 

  
  

Zárt ülés keretében született határozatok: 

  

24/2014. (III.20.) számú határozat: Holland cég kérelmével kapcsolatos lehetőségek feltárása. 

35/2014. (III.20.) számú határozat: Önkormányzati segély kérelem elutasítása. 

36/2014. (III.20.) számú határozat: Önkormányzati segély kérelem megállapítása. 

37/2014. (III.20.) számú határozat: Önkormányzati segély kérelem megállapítása. 

38/2014. (III.20.) számú határozat: Önkormányzati segély kérelem elutasítása. 

  

Vácrátót Község Önkormányzat 

Képviselő-testülte 
  
J e g y z ő k ö n y v 
  

Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. március 20-án, csütörtökön 
18.00 órakor megtartott testületi ülésén.  

  

Az ülés helye:             Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  

                        2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
  

Jelen vannak:  Garamszegi Géza                    polgármester 

                        Papp István                             alpolgármester 
Bolvári Attila                          képviselő 



                        Csonka Ferencné                    képviselő 
Horváth Mátyás                      képviselő 

                        Monori Szilárd                                    képviselő 
  

Matyó Anikó                          aljegyző 
  

Igazoltan távol van:     Wildmann Erika          képviselő 

  
Jegyzőkönyv-vezető: Mikes Nóra                 igazgatási előadó  
  

Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-testület 
6 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Horváth Mátyás képviselőt a 
jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat.  

  

A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 5 igen és 1 „nem szavazott” 
szavazattal elfogadta.  

  

A Képviselő-testület a napirendi pontokra tett javaslatot egyhangú 6 igen szavazattal elfogadta.  

  

Csonka Ferencné és Horváth Mátyás képviselők jelezték, hogy az Egyebek napirendi pontban 
szeretnének szólni. 

  

A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 

  
Napirendi pontok: 
  

1./ A Váci Rendőrkapitányság tájékoztatója a térség és kiemelten községünk közbiztonsági 
helyzetéről.  

2./ Gyermekvédelmi és gyámügyi beszámoló a 2013. évről, valamint az Önkormányzat 2013. évi 
szociális beszámolója.  

3./ Stemavin Vastgoed BV. (holland cég) kérelmének ismertetése. 

4./ Vácrátót község 2013. évi költségvetési előirányzat módosítása. 

5./ Hulladékgazdálkodásról szóló rendelet módosítása. 

6./ Temetőkről és a temetkezésről szóló 13/2005. (X.20.) számú rendelet felülvizsgálata. 



7./ Vácrátót, 11004/hrsz-ú ingatlan hasznosítására kiírt pályázat elbírálása. 

8./ Norvég Alap pályázattal kapcsolatos tájékoztatás. 

9./ Egyebek: 

            - Művelődési ház bérleti díjának megtárgyalása. 

            - Kangoo csoport kérelmének ismertetése. 

            - Akrobatikus rock & roll kérelmének ismertetése. 

  
  
1./ Napirend: 
  

Tárgya: A Váci Rendőrkapitányság tájékoztatója a térség és kiemelten községünk közbiztonsági  

helyzetéről.  
  
Meghívott vendégek: Latorovszky Gábor       a Váci Rendőrkapitányság vezetője 
                                Dr. Horváth Imre                       az Őrbottyáni Rendőrőrs őrsparancsnoka 

                                Molnár József                 zászlós, körzeti megbízott 

  

Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy az írásos beszámolót mindenkinek megküldték. 
Gratulált Latorovszky Gábor kapitányságvezető úrnak a kinevezéséhez. Felkérte a kapitányságvezető 
urat a szóbeli tájékoztatásra. 

  

Latorovszky Gábor kapitányságvezető tájékoztatásként közölte, hogy idén egy kicsit más lett a 
beszámoló, mivel a testületeknek csak jóváhagyás után küldhették meg. A beszámoló végén 
olvashatók a településre vonatkozó részletes adatok. Örömteli dolog, hogy az Őrbottyáni Rendőrőrs 
problémáját 20 év után sikerült megoldaniuk, ugyanis a 17 településből 5 település átkerült az Acsai 
Rendőrőrshöz. Így az Őrbottyáni Rendőrőrsnek már csak 6 települést kell ellátnia, úgy hogy a létszám 
nem csökkent. Reméli, hogy az előnyöket a lakosok is érezni fogják. A Váci Rendőrkapitánysághoz 
35 település 92.000 lakosa tartozik. Vácrátóton 28 %-kal csökkent a bűnözések száma az előző évhez 
képest, de a vagyon elleni bűncselekmények száma megnövekedett. Megpróbálnak mindent megtenni 
a bűnmegelőzés érdekében. Amennyiben van rá igény, úgy az időseknek is szívesen tartanának 
előadásokat. Megköszönte az irodát, melyet az Önkormányzat biztosított a részükre. Megkérdezte, 
hogy mi a tapasztalata a testületnek a Körzeti Megbízott fogadóórájával kapcsolatban? Gondolkodott 
azon, hogy esetleg meg kellene próbálni a fogadóórát áttenni az esti órákra, mert lehet, hogy úgy több 
személy keresné fel a Körzeti Megbízottat. 

  

Garamszegi Géza polgármester megköszönte a kapitányságvezető úrnak a szóbeli kiegészítést. 
Megkérdezte, hogy van-e még valakinek kérdése? 



  

Csonka Ferencné képviselő elmondta, személy szerint jó ötletnek tartja áttenni a fogadóórát a délutáni 
órákra. Mindenképpen meg kell próbálni a változtatást, majd meglátják, hogy mi lesz az eredménye. 

  

Latorovszky Gábor kapitányságvezető hozzátette, hogy a Körzeti Megbízottak tehermentesítve lettek a 
kinevezésük után, tehát nem kell járőrözniük, így többet tudnak a lakosok között mozogni.  

  

Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy teljes mértékben meg vannak elégedve Molnár József 
munkájával. Minden alkalommal el tudják őt érni, ha szükség van a segítéségére, ő mindig készséges. 
Ha nincs szolgálatban, akkor is szól a kollégáinak, akik szintén gyorsan állnak a rendelkezésre. Több 
esetben sikerült intézkedni a segítségükkel. 

  

Dr. Horváth Imre az Őrbottyáni Rendőrőrs őrsparancsnoka megjegyezte, hogy igen ritka az, hogy 
helyi lakos legyen a Körzeti Megbízott, ebből a szempontból Vácrátót nagyon szerencsés. Ő is meg 
van elégedve Molnár József munkájával, ezért is lett ő az őrsparancsnok helyettes. 

  

Latorovszky Gábor kapitányságvezető megerősítette az előzőekben elhangzottakat.  

  

Dr. Horváth Imre az Őrbottyáni Rendőrőrs őrsparancsnoka tájékoztatásként elmondta, hogy a traffipax 
ismételten működik, úgyhogy lehet számítani arra, hogy a településen egyre sűrűbben lesz sebesség 
ellenőrzés.  

  

Garamszegi Géza polgármester örömmel hallotta, hogy a drogprevenció működik az iskolákban. Az 
iskolaigazgatónak kell kérni, hogy ha ilyen jellegű előadást szeretnének tartatni a diákoknak? 

  

Latorovszky Gábor kapitányságvezető közölte, hogy igen az iskolaigazgatónak kellene felvenni a 
kapcsolatot a rendőrséggel és kell időpontot egyeztetnie.  

  

Papp István alpolgármester megkérdezte a kapitányságvezető urat, hogy tud-e arról, hogy van-e 
lehetőség pályázatot benyújtani térfigyelő kamerarendszer kiépítésére? 

  

Latorovszky Gábor kapitányságvezető közölte, hogy erre a kérdésre most nem tud válaszolni, de majd 
utána fog nézni, és vissza fog jelezni. A kamerarendszernek valóban van visszatartó ereje, de a BM 



csak a kiépítésre adja a támogatást, a fenntartás és bérköltség már az Önkormányzatot terheli. 
Kizárólag akkor van értelme a kamera rendszernek, ha van két fő, aki folyamatosan figyeli a 
történéseket. Ilyen jellegű rendszer Vácon működik, most újítják fel, mely 9 kamerából áll, ennek a 
költsége 15 millió Ft/év. A két fő alkalmazott éves szinten 10 millió Ft-ba kerül az Önkormányzatnak.  

  

Garamszegi Géza polgármester megkérdezte a képviselőket, hogy engedélyezik-e Kürti Zsigmond 
lakosnak, hogy kérdezzen a napirendi pont keretében? 

  

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal hozzájárul Kürti Zsigmond hozzászólásához. 

  

Kürti Zsigmond lakos megkérdezte a kapitányságvezető urat, hogy mit tudnak tenni a csörögi 
bűncselekmények ellen? 

  

Latorovszky Gábor kapitányságvezető elmondta, hogy a beszámolóban lévő statisztikai adatokat 
óvatosan kell kezelni, ugyanis Csörögnél tapasztalható az adatok alapján egy kis növekedés. 
Jellemzően az I. félévben volt több a bűncselekmény, mely a II. félévre már csökkent, ami véleménye 
szerint az állandó járőrözésnek is köszönhető. Ezen kívül a készenléti rendőrség is segíti a munkájukat 
és ők is bekapcsolódnak a járőrözésbe, ami hosszú távon eredményes lehet. 

  

Bolvári Attila képviselő megkérdezte, hogy lomtalanításkor kérhetik majd a rendőrség jelenlétét a 
településen? 

  

Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy idén más rendszerben fog zajlani a lomtalanítás, mert 
most kijelölt helyekre lehet majd elhelyezni a lomokat, nem úgy, mint eddig az ASA Kft. idejében.  

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot. 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 18/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Váci Rendőrkapitányság 2013. évi működéséről 
készített beszámolót megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

  



                                   Határidő:         azonnal                       Felelős: polgármester 

  
  

Latorovszky Gábor váci rendőrkapitány, dr. Horváth Imre az őrbottyáni rendőrőrs parancsnoka és 
Molnár József körzeti megbízott elhagyták a termet. 

  
  

18.30 órakor Wildmann Erika képviselő megérkezett, így a testület létszáma 7 főre emelkedett. 

  
  
  
  
  
  
2./ Napirend:  
  

Tárgya: Gyermekvédelmi és gyámügyi beszámoló a 2013. évről, valamint az Önkormányzat 
2013. évi szociális beszámolója.  

  

Meghívott vendég: Nagyné Gódor a Veresegyáz Kistérség Esély Szociális Alapellátási Központ 
vezetője  

  

Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a meghívott vendéget, elmondta, hogy az írásos anyagot 
mindenkinek megküldték. Felkérte Nagyné Gódor Csillát a szóbeli kiegészítésre. 

  

Nagyné Gódor Csilla tájékoztatásként elmondta, hogy 2014. január 1. napjától Őrbottyán kilépett a 
kistérségből, de jött három új település Vácduka, Váchartyán és Csörög. Vácrátóton családgondozói 
váltás történt az év elejétől. Szeptember 1. napjától működni fog Veresegyházon a nappali melegedő, 
amit a kistérségből bárki igénybe vehet. A nappali melegedő a régi hivatal épületében kerül 
kialakításra. A kialakításra Veresegyház pályázott. Szociális szövetkezet kiépítésén dolgoznak most, 
ami a foglalkoztatás területén is igyekszik szerepet vállalni. Veresegyházi Régió a harmadik az 
országban, ahol ilyen szövetkezetet akarnak létrehozni. 2014. II. félévében a közfoglalkozatás 
rendszere átalakul, így már csak a szövetkezeten belül dolgozhatnak majd az FHT támogatásban 
részesülő személyek. Terveik között szerepel az, hogy ezen munkák keretében irthatják majd a 
parlagfüvet stb. Az Önkormányzatok is csatlakozhatnak ehhez a szövetkezethez, de még pontosan nem 
tudják a feltételeket. Kiemelte az adományosztások jelentőségét, melyre sokszor került sor az elmúlt 
időszakban. Megköszönte az Önkormányzatnál dolgozók segítségét és hozzáállását, mert minden 
egyes adományosztásban segítséget nyújtottak. 2013. évben 14 osztás volt (19 millió Ft értékben), 
melyből 13 alkalommal részesültek a vácrátótiak is. Sikeresen működik Vácrátóton a „Rád”Érünk 60+ 
Klub is. 



  

Wildmann Erika képviselő véleménye szerint jól végzi a munkáját az új családsegítős kolléganő. Nagy 
munkabírásuk van, nagyon sok a feladatuk az adományosztással, ezen kívül egyéb más teendőiket is el 
kell látniuk. Megkérdezte, hogy a közeljövőben terveznek-e létszámbővítést az Esélynél? A 
jelzőrendszer jól működik a családsegítő szolgálat és az iskola között, jól tudnak együtt dolgozni.  

  

Nagyné Gódor Csilla kijelentette, hogy létszámbővítést nem terveznek, de munkakör módosításokat 
igen, mivel ő is látja a leterheltséget. Ennek az is az oka, hogy mikor átvették pl. Vácdukán az 
anyagot, akkor még nem volt annyi ügy, mint azután, hogy ők odakerültek. Ezért át kell szerveznie a 
munkákat. 

  

Horváth Mátyás képviselő elmondta, hogy a használt ruhagyűjtés felmerült a múltkori testületi ülésen. 
Lenne arra lehetőség, hogy a településeken összegyűjtött ruhákat időközönként cserélnék más 
településekkel? 

  

Nagyné Gódor Csilla közölte, hogy heti egy alkalommal van lehetőség a használt ruha ingyenes 
beszerzésére a településen. Egy bizonyos idő után a kiválogatott ruhákat beszállítják Erdőkertesre és 
ott értékesítik a darabokat 50,-Ft/db áron. Azokat a ruhákat, melyeket már egyáltalán nem akarnak 
elvinni, fogják és odaadják egy hajléktalanoknak ruhákat gyűjtő szervezetnek.  

  

Garamszegi Géza polgármester megköszönte a részletes tájékoztatást. 

  

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további javaslat és kérdés nem volt szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot: 

  
  
  
  
  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 19/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a gyermekvédelmi tevékenység 2013. évi 
tapasztalatairól szóló a Veresegyházi Kistérség Esély Szociális Alapellátási Központ álalt készített 
beszámolót megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  



  

Határidő:         azonnal, legközelebbi beszámoló 2015. március       Felelős: jegyző 

  

Matyó Anikó aljegyző kérte, hogy a szociális rendelet módosítására tett javaslatot is tárgyalja meg a 
testület, mert a szociális étkeztetést ezek után az Esély Szociális Alapellátási Központ fogja intézni, 
ezért szükséges a módosítást végrehajtani.  

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről hozzászólás nem volt, ezért szavazásra 
bocsátotta a rendelet tervezetet.  

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2014. (III.21.) számú rendelete: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról 
szóló rendeletet módosítását megismerte és a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

  

                        Határidő: azonnal                               Felelős: polgármester 

  

Nagyné Gódor Csilla megköszönte a testület döntését és elhagyta a termet. 

  

Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy a KÖH gyermekvédelmi és gyámügyi beszámolója és a 
szociális beszámoló is ehhez a napirendi ponthoz tartozik, melyről az írásos anyagokat szintén 
kiküldték. Tájékoztatásként elmondta, hogy éppen néhány nappal ezelőtt volt az éves jelzőrendszeres 
értekezlet is.  

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a szociális beszámolóval kapcsolatban észrevétel és kérdés nem 
volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  



Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 20/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 2013. évi szociális 
beszámolóját megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

  

     Határidő:    azonnal, legközelebbi beszámoló 2015. március         Felelős: jegyző 

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a beszámolóval kapcsolatban kérdés nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének  21/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. évről szóló gyámhatósági beszámolót 
megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  

  

Határidő:         azonnal, legközelebbi beszámoló 2015. március        Felelős: jegyző 

  
  
3./ Napirend: 
  

Tárgya: Stemavin Vastgoed BV. (holland cég) kérelmének ismertetése. 

  

Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a holland cég ügyvédje SMS-ben jelezte, hogy csak 
20.00 óra körül tudnak ideérni, ezért ezt a napirendi pontot később tudja csak tárgyalni a testület. 

  

A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

  
4./ Napirend: 
  

Tárgya: Vácrátót község 2013. évi költségvetési előirányzat módosítása. 



  

Meghívott vendégek: Horváth Jánosné és Bíró Istvánné pénzügyi előadók 

  

Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a rendelet tervezet kiküldésre került. Megkérdezte, 
hogy van-e valakinek kérdése a tervezettel kapcsolatban? 

Mivel a testület részéről kérdés nem volt, ezért szavazásra bocsátotta a rendelet tervezetet.  

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2014. (III.21.) számú rendelete: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. évi költségvetési előirányzat módosításról 
szóló rendeletet megismerte és a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

  

                        Határidő: azonnal                               Felelős: polgármester 

  

Horváth Jánosné és Bíró Istvánné pénzügyi előadók elhagyták a termet. 

  
5./ Napirend: 
  

Tárgya: Hulladékgazdálkodásról szóló rendelet módosítása. 

  

Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy a Zöld Híd Kft. kereste meg az Önkormányzatot azzal, hogy a 
Bertinke üdülőövezet számlázása és az üres lakások ügyében módosítsák a rendeletet. Ugyanis csak 
abban az esetben nem kell fizetnie a tulajdonosnak szemétszállítási díjat az ingatlan után, ha nullás 
közüzemi számlákkal igazolják, hogy valóban nem lakik senki sem az ingatlanban. Ezeket a 
módosításokat tartalmazza a kiadott rendelet-tervezet. 

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről kérdés nem volt, ezért szavazásra bocsátotta a 
rendeletet.  

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 



  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 7/2014. (III.21.) számú rendelete: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a hulladékgazdálkodásról szóló rendelet 
módosítását megismerte, és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

  

                        Határidő: azonnal                               Felelős: polgármester 

  
  
  
  
  
  
6./ Napirend: 
  

Tárgya: Temetőkr ől és a temetkezésről szóló 13/2005. (X.20.) számú rendelet felülvizsgálata. 

  

Matyó Anikó aljegyző tájékoztatásként elmondta, hogy a hatályban lévő rendeletet átdolgozta, 
aktualizálta. A rendelet tervezetben a 4 és 5 §-ok teljesen újak. A rendelet 3. számú melléklete lesz a 
temető térkép, amit még nem sikerült elkészíteni, de folyamatban van. A temető nyilvántartás 
kialakításában pedig más Önkormányzatoktól fognak segítséget kérni. Új a rendeletben, hogy a 
temetőben nem lehet elégetni az elszáradt koszorúkat, azokat a temetőgondnok majd a sportpályára 
szállítja és ott égeti el.  

  

Csonka Ferencné képviselő szerint a sorok kialakításában segítséget nyújtana, ha kijelölnék azt a 
területet, ahol az urnás temetési helyek lehetnének. Néhány javítást kért a rendeletben, amit felsorolt. 

  

Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy esetleg járjanak utána, hogy mik a feltételei az urnafal 
kialakításának és milyen engedélyeket kell beszerezni hozzá. 

  

Mivel a testület részéről további kérdés nem volt, ezért szavazásra bocsátotta a rendelet tervezetet.  

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2014. (III.21.) számú rendelete: 



Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a temetőkről és temetkezésről szóló rendelet 
megismerte, és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

  

                        Határidő: azonnal                               Felelős: polgármester 

  
7./ Napirend: 
  

Tárgya: Vácrátót, 1100/4hrsz-ú ingatlan hasznosítására kiírt pályázat elbírálása. 

  

Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Vácrátót, 1100/4 hrsz-ú területet 
eddig Neisz Ferenc használata, aki ismételten ajánlatot nyújtott be a testülethez. Továbbra is szeretné 
használni és rendben tartani a területet, mely a Szentistván parkfalu mögött található.  

  

Mivel észrevétel és kérdés nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 22/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Vácrátót, 1100/4 hrsz-ú ingatlan hasznosítására 
benyújtott ajánlatot megismerte, azt elfogadja, és felhatalmazza Garamszegi Géza polgármestert, hogy 
Neisz Ferenc Vácrátót, Dózsa Gy. u. 21. szám alatti lakossal határozott idejű földhasználati szerződést 
kössön a Vácrátót, 1100/4 hrsz-ú ingatlan vonatkozásában. 

  
Határidő:         azonnal                                   Felelős:            polgármester, jegyző 

  
8./ Napirend: 
  

Tárgya: Norvég Alap pályázattal kapcsolatos tájékoztatás. 

  

Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Botanikus kert írásos megkeresését mindenkinek 
kiküldték. Az Önkormányzat, mint társberuházó vett részt ebben a projektben. A Botanikus kert 
vezetősége által írt levélben foglaltak szerint 18.857 eFt-tal tartozik az Önkormányzat. Ezt azért sem 
lehet elfogadni, mert nem kerültek cserére egyrészt az intézmények nyílászárói, nem történtek meg az 
épületek homlokzati szigetelései és egyéb más dolgok sem, amiket ennek az összegnek a fejében a 



projekt keretén belül meg kellett volna valósítani. Fel kell venni a kapcsolatot a Botanikus kert 
vezetőségével és arányosítást kell kérni tőlük az összeg vonatkozásában.  

  

Papp István alpolgármester megkérdezte, hogy jelezték-e a Botanikus kertnek 8 napon belül, hogy 
nem ismerik el a levélben foglaltakat? 

  

Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy szóban természetesen jeleztek, de írásbeli választ csak a 
testület döntését követően tudnak majd küldeni. A tartozás rendezése kapcsán korábban már 
felajánlották a Botanikus kertnek a visszasajtoló kút körüli területet is. Kiderült, hogy az MTA nem 
vásárolhat mezőgazdasági területet, csak kivett ingatlant. 

  

Csonka Ferencné képviselő emlékei szerint korábban már küldtek a Botanikus kertnek egy írásos 
megkeresést, melyben kérték őket, hogy adjanak részletes tájékoztatást arról, hogy mi valósult meg a 
projekt során és mi nem. Ezt a tájékoztatást még nem látta, nagy a valószínűsége, hogy még meg sem 
jött. Ezt a megkeresést újra meg kell küldeni, és ha az Önkormányzat megkapja a pontos kimutatást és 
tájékoztatást, akkor hajlandó lesz egyeztetni a tartozást illetően a Botanikus kerttel. A Botanikus kert 
sok mindent kapott az Önkormányzattól pl. látogatóközpont parkolójának területét, mely, ha nem 
került volna kialakításra, akkor nem kapják meg a használatbavételi engedélyt.  

  

Garamszegi Géza polgármester megjegyezet, hogy a 20 kV-os földkábel vezeték fektetése során is 
hátrányt okozott a Botanikus kert az Önkormányzatnak, mivel veszélyeztették a Petőfi tér 
rekonstrukciójának projekt zárását, mert miattuk csúsztak a munkálatokkal. A geotermikus fűtés 
díjával kapcsolatban is számításokat várnak a Botanikus kerttől, ugyanis piaci áron akarják értékesíteni 
a hőt az Önkormányzatnak, holott társberuházók voltak a projektben. A geotermikus fűtés műszaki 
szempontból teljesen jól működik, kizárólag a pénzügyi egyeztetéseket kell még lerendezni. 

  

Horváth Mátyás képviselő javasolta, hogy írásban kérjék meg a geotermikus fűtés pontos díjának a 
meghatározását, számításokkal alátámasztva. 

  

Garamszegi Géza polgármester mivel észrevétel és kérdés nem volt szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 23/2014. (III. 20.) számú határozata: 



Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a 
Botanikus kert vezetőségétől kérjenek pontos kimutatást és tájékoztatást arra vonatkozóan, hogy a 
projekt során milyen fejlesztések valósultak meg az Önkormányzati intézményekben, melyek után 
kérik a levelükben említett 18.857 eFt-ot. 

Ezen kívül kérik, hogy pontos számítássokkal támasszák alá, hogy mi alapján kerül kiszámlázásra a 
geotermikus fűtés díja havi szinten. 

  
Határidő:         azonnal                                   Felelős:            polgármester, jegyző 

  
9./ Napirend: 
  
Tárgya: Egyebek 
  

a./  Művelődési ház bérleti díjának megtárgyalása. 

  

Wildmann Erika képviselő elmondta, hogy az írásbeli anyagban mindent leírt, ami fontos és az anyag 
tartalmazza az indokait is, ami miatt kéri a testület döntését. Az elmúlt időszakban a helyi Fidesz 
csoport folyamatosan bérelte a művelődési házat, amiért eddig bérleti díjat még nem fizettek, ugyanis 
szóban azt mondták, hogy bejegyzett helyi szervezetről van szó, ami miatt nem kell bérleti díjat 
fizetniük. Kérte a helyi Fidesz vezetőjét, hogy a cégbírósági bejegyzés másolatát mutassa be és kérjék 
a testülettől az ingyenes használatot, de ezt többszöri kérés ellenére sem tették meg. A művelődési 
házban csak akkor lehet ingyenes a használat, ha a testület engedélyezi azt.  

  

Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy nézzék meg a környező települések szabályozását 
ebben a témában. Más településen nincs kedvezménye a pártoknak, teljes bérleti díjat fizetnek. Ha 
mérsékelné a bérleti díjat a testület, akkor az támogatásnak minősülne az Önkormányzat részéről, ami 
a pártok működéséről szóló törvényből következik, ezt fontos kihangsúlyozni. Az előterjesztésben 
több változatot is feltüntettek, ezek közül kellene választania a testületnek. Az Önkormányzattól nem 
várható el, hogy elengedje a pártok bérleti díját, de ezt most megtették és ingyen biztosították a 
Fidesznek a művelődési házat, azonban köszönetet nem kaptak tőlük.  

  

Wildmann Erika képviselő javasolta az előterjesztés C variációját választani, mivel az egy kombinált 
változat. 2013. év óta minden egyes bérlő beadta a bérleti díj mérséklési kérelmét, egyedül a helyi 
Fidesz szervezet nem tette ezt még meg.  

  

Horváth Mátyás képviselő megjegyezte, hogy sajnos nincs erre vonatkozóan törvényi szabályozás, de 
az biztos, hogy Önkormányzat nem támogathatja a pártokat, ebből érdemes kiindulni.  

  

Csonka Ferencné képviselő hozzátette, hogy a költségvetési törvény egyértelműen leírja, hogy milyen 
célokat támogathat az Önkormányzat.  



  

Matyó Anikó aljegyző javasolta, hogy amennyiben a C variációt támogatja a testület akkor vegyék fel 
a listára a politikai pártokat is. A C variáció szerint, ha a résztvevők legalább 50%-a vácrátóti, akkor 
50 % kedvezményt kaphatnak a bérleti díjból. 

  

20.00 órakor a Stemavin Vastgoed BV. képviselője és dr. Rumi Csaba ügyvéd megérkeztek. 

  

Garamszegi Géza polgármester kérte a testületet, hogy függesszék fel a napirendi pont megtárgyalását 
tekintettel a vendégek megérkezésére. 

  

Dr. Rumi Csaba ügyvéd kérte a testületet, hogy üzleti titokra való hivatkozással rendeljenek el zárt 
ülést. 

  

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazással elrendelte a zárt ülést. 

  
20.02 órakor a zárt ülés elrendelése. 
  
21.30 órakor a nyílt ülés folytatása. 
  

Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további észrevétel és kérdés 
nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 25/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Gárdonyi Géza Művelődési Ház Sport- és 
Szabadidőközpont bérleti díjra vonatkozó variációit megismerte és a felsorolt variációk közül a C 
változatot fogadta el a mellékletben foglaltak szerint. 

  
Határidő:         folyamatos                  Felelős:            polgármester, jegyző 

  
  
  



b./ Kangoo csoport kérelmének ismertetése. 

  

Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Kangoo csoport kérelmét mindenkinek megküldték, 
kérte a testület tagjait, hogy mondják el véleményüket a kérelemmel kapcsolatban. 

  

Wildmann Erika képviselő hozzátette, hogy valóban indokolt a nagyterem használata a Kangoo 
csoportnak, mert ha többen vesznek részt az órákon, akkor nem férnek el az előtérben és igen 
balesetveszélyes az óra, mert túl közel vannak az üveges vitrinek. 

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további észrevétel és kérdés 
nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 26/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Kangoo csoport kérelmét megismerte és 
hozzájárult ahhoz, hogy ha többen vesznek részt az órákon, akkor használhassák a nagytermet is. A 
testület támogatta továbbá, hogy a Kangoo csoport 50%-os terembérleti díj csökkentést kapjon a 
továbbiakban is. 

  
Határidő:         folyamatos                  Felelős:            polgármester, jegyző 

  

c./ Akrobatikus rock & roll kérelmének ismertetése. 

  

Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a kérelme mindenkinek megküldték, kérte a testület 
tagjait, hogy mondják el véleményüket a kérelemmel kapcsolatban. 

  

Wildmann Erika képviselő tájékoztatásul elmondta, hogy az órákat az iskolások veszik igénybe, ezért 
kérik az ingyenes használatot. 

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további észrevétel és kérdés 
nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 



  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 272014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Akrobatikus rock & roll csoport kérelmét 
megismerte és hozzájárult ahhoz, hogy ingyenesen használják a művelődési házat.  

  
Határidő:         folyamatos                  Felelős:            polgármester, jegyző 

  

d./ Pilates csoport kérelmének ismertetése. 

  

Wildmann Erika képviselő szóban ismertette a Pilates csoport 50%-os terembérleti díj iránti kérelmét. 
Elmondta, hogy ezen az órán is csak vácrátótiak vesznek részt, ezért valóban jogos a kérelem.  

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban észrevétel és kérdés nem volt 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 28/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pilates csoport részére engedélyezte az 50 %-os 
terembérleti díj megállapítását a továbbiakban is.  

  
Határidő:         folyamatos                  Felelős:            polgármester, jegyző 

e./ Hip-Hop csoport kérelmének ismertetése. 

  

Wildmann Erika képviselő elmondta, hogy a Hip-Hop csoport újra elindult, melyre szintén kizárólag 
vácrátóti gyerekek járnak, ezért kérik az ingyenes terem használatot. Így az oktató a gyerekeknek 
olcsóbban tudná tartani az órákat.   

  



Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban észrevétel és kérdés nem volt 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 29/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Hip-Hop csoport részére engedélyezte az 
ingyenes teremhasználatot.  

  
Határidő:         folyamatos                  Felelős:            polgármester, jegyző 

  

f./ Parancsőrtiszti Szolgálat kérelmének ismertetése. 

  

Garamszegi Géza polgármester ismertette a szolgálat kérelmét, melyben kérik a Vácrátót név 
használatának engedélyezését és kérik az Önkormányzat anyagi támogatását is a II. Vácrátóti 
Parancsőrtiszti Szolgálat rendezvényére. A rendezvény megnyitója a Petőfi téren lenne, de minden 
mást a Lukács Tanyán rendeznének meg. Javasolta, hogy 20 eFt anyagi támogatást biztosítsanak a 
rendezvényhez. 

  

Papp István alpolgármester kérte, hogy a Petőfi tér takarítását oldják meg a szervezők a rendezvény 
után. 

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további észrevétel és kérdés 
nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 30/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Parancsőrtiszti Szolgálat kérelmét megismerte 
és engedélyezik részükre a Vácrátót név és címer használatát, továbbá az Önkormányzat 20.000,-Ft 
anyagi támogatást biztosít a rendezvényre. Felhívja a szervezők figyelmét, hogy a Petőfi tér 
takarításáról a rendezvény befejezését követően kötelesek gondoskodni. 



  
Határidő:         2014. március 29.                   Felelős:            polgármester, jegyző 

  

g./ 2014/2015-es nevelési évre történő óvodai beiratkozás rendje. 

  

Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy az előterjesztés kiosztásra került. Törvény írja elő, hogy a 
testületnek el kell fogadnia az óvodai beíratás időpontját. 

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban észrevétel és kérdés nem volt 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  
  
  
  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 31/2014. (III. 20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
Törvény 83.§. (2) b) pontjában foglaltakra hivatkozással a Községi Óvodába történő bejelentkezés 
időpontját az alábbiak szerint határozza meg: 2014. április 22-23. (kedd-szerda) 8.00 – 16.30 óra 
között. Helyszín: Községi Óvoda – 2163 Vácrátót, Petőfi tér 2. 

A Képviselő-testület a beiratkozásra vonatkozó hirdetmény szövegét megismerte és azt a mellékletben 
foglaltak szerint elfogadja. 

  
Határidő:         azonnal.                      Felelős:            polgármester, jegyző 

  

Garamszegi Géza polgármester tájékoztatta a testületet arról, hogy a korábban benyújtott BM pályázat 
az óvoda bővítésére elutasításra került.  

  

A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

  

h./  Pályázat kiírása a Vácrátót, 1100/1, 2, 3 hrsz-ú terület hasznosítására. 

  



Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy van egy érdeklődő, aki szeretné használni az Önkormányzat 
tulajdonában lévő Vácrátót, 1100/1, 2, 3 hrsz-ú ingatlanokat, ezért javasolta a pályázat kiírását.  

  
  

Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről hozzászólás nem volt, ezért szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot.  

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 32/2014. (III.20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot ír ki az 
Önkormányzat tulajdonát képező Vácrátót, 1100/1, 1100/2, 1100/ hrsz-ú ingatlanok 
hasznosítására/eladására.  

  

                        Határidő:         folyamatos                  Felelős:                       polgármester, jegyző 

  

i./ Volt-R 2000 Kft. ajánlatának ismertetése. 

  

Garamszegi Géza polgármester a konyha üzemeltetője jelezte, hogy az elektromos biztosítási rendszert 
cserélni kell, mert amikor bekapcsolják a konyhai eszközöket, akkor leveri a biztosítékokat. Ezért kért 
be árajánlatot az Önkormányzat Bodrogi László, a konyha üzemeltetője pedig Bujdosó Gábor 
vállalkozótól. Az ajánlatok tartalmát ismertette.  

  

Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy a bérleti szerződés szerint, az ilyen jellegű javításokat és 
felújításokat az Önkormányzatnak kell elvégeznie. 

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről hozzászólás nem volt, ezért szavazásra 
bocsátotta a határozat javaslatot.  

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  



Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 33/2014. (III.20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Volt-R 2000 Kft. elektromos hálózat felújítására 
vonatkozó ajánlatot a mellékletben foglaltak szerint megismerte és felkérte a polgármestert, hogy 
rendelje meg a munkálatokat. 

  

                        Határidő:         folyamatos                  Felelős:                       polgármester 

Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy mikor lesz kialakítva a parkoló a régi parókia 
épületében. Megkérdezte továbbá, hogy a Polgárőrség visszafizette-e a részükre adott kölcsönt a 
számla megszüntetéséhez. Sikerült eladni az autót, amit a Polgárőrség használt a működésük során? 

  

Monori Szilárd képviselő válaszolva a kérdésre elmondta, hogy a Polgárőrség autója nem kell 
senkinek, nem tudják eladni, kizárólag bontóba fogják tudni leadni, de azért nem kapnak pénzt. 

  

Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy a régi parókia behajtója le lett aszfaltozva, éppen 
azért, mert ott parkolót szeretnének kialakítani az udvaron. A múltkori testületi ülésen döntött a 
testület arról, hogy le kell adni a hivatali Caddy-t a bontóba, mert már nem lehet gazdaságosan 
levizsgáztatni, annyira rossz állapotban van. Végül sikerült értékesíteni az autót egy magánszemélynek 
88 eFt-ért.  

  

Horváth Mátyás képviselő felhívta a figyelmet arra, hogy az emlékmű átadás hamarosan aktuális lesz. 
Talált egy pályázati kiírást, melyre szerinte érdemes lenne pályáznia az Egyesületnek és a Művelődési 
Háznak közösen. A pályázat benyújtási határideje folyamatos, az elnyerhető max. összeg 2,5 millió Ft.  

  

Matyó Anikó aljegyző szerint célszerű lenne minél előbb benyújtani a pályázatot, mert volt már arra 
példa, hogy néhány nap leforgása alatt kimerült a pályázati keret és a pályáztatást lezárták. 

  

Horváth Mátyás képviselő elmondta, hogy a Tragor Ignác Múzeum igazgató asszonyával egyeztetett, 
és ígéretet kapott, mely szerint segíteni fogja a munkájukat és a pályázatukat is. Van egy másik 
pályázati felhívás, melynek keretében történelmi tanulmányokra lehet pályázni, és melyen 300 eFt 
max támogatást lehet nyerni. Neki van egy ilyen tanulmánya, amit esetleg be lehetne nyújtani és ki 
lehetne adni. Utánajárt a nyomdának, ahol hajlandóak lennének kiadni az anyagot, bizonyos összegért, 
de még szükséges lenne velük egyeztetni. 

  

Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy a 2,5 millió Ft-os pályázati összeget rendezvényre 
is fel lehet-e használni? 



  

Horváth Mátyás képviselő ismertette a pályázati kiírás tartalmát. 

  

Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy az iskola jótékonysági koncertet 
szervez Dráfi Kálmán Liszt díjas zongoraművész közreműködésével. Eredetileg a hősi emlékműre 
szerettek volna gyűjteni, de Dráfi Kálmán kizárólag abban az esetben hajlandó fellépni a jótékonysági 
koncerten, ha a gyerekek javára történik a gyűjtés. Az Önkormányzat vállalná magára a fogadás 
megszervezésének költségét.  

  

Matyó Anikó aljegyző hozzátette, hogy mindenképpen azt szeretnék, ha politikamentes lenne a 
jótékonysági koncert. Igaz, hogy az iskola szervezi a koncertet, de az Önkormányzat igyekszik minden 
segítséget megadni, amire csak szükségük van. A művészek és a szomszédos települések 
polgármestereinek vendéglátása lenne az Önkormányzat költsége, ezen kívül a vendégelőadók részére 
virágot vennénk és fizetnénk a plakátok és meghívók nyomdai költségét. Az iskola és a segítő 
szervezők szeretnék ezt a jótékonysági koncertet évről-évre megrendezni, ugyanis a hosszú távú tervek 
szerint szeretnének egy közösségi buszt vásárolni, amit a település iskolásai, óvodásai, nyugdíjasai, a 
focisták és a település lakossága használhatnának.  

  

Papp István alpolgármester megjegyezte, hogy nem egyszerű egy buszt fenntartani, és persze azt is 
figyelembe kell venni, hogy egy buszt nem vezethet akárki, csak olyan személy aki ilyen 
jogosítvánnyal rendelkezik.  

  

Matyó Anikó aljegyző hozzátette, hogy távlati terv csak a közösségi busz beszerzése. Igazából 
megpróbáltak olyan célt találni, amely minden vácrátóti lakost megmozgat és arra ösztönöz, hogy 
segítséget nyújtson. 

  

Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről hozzászólás nem volt, ezért szavazásra 
bocsátotta a határozat javaslatot.  

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 34/2014. (III.20.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a jótékonysági koncert megszervezését és 
megrendezését támogatja. Vállalja, hogy finanszírozza a művészek és meghívott polgármesterek 
vendéglátását, a vendégelőadók virágcsokrainak értékét és a nyomdai költségeket.  



  

                        Határidő:         folyamatos                  Felelős:                       polgármester 

  

Garamszegi Géza polgármester, tekintettel arra, hogy további kérdés és hozzászólás  

  
  

Kme. 
  
  

  

            Garamszegi Géza                                                                   Dr. Törőcsik Edit  

              polgármester                                                                                  jegyző 

  
  
  
  

Horváth Mátyás 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 


